

ANTI SMOKE

anti ဆေးလိပ်သောက်

ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍ သင်သည်ဘာသာစကားကို ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်လျှင် info@angp.co.za သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ



" ငါ့ကိုဆေးလိပ်သောက်ခြင်း၏ဘေးကိုပြသပါ?" တစ်စုံတစ်ယောက် စေခြင်းငှါ ,
မမေး ရန် ဖြစ်သောကျွန်တော်တို့ဟာ အောက်ပါအကြောင်းပြန်ပေး
သေစေနိုင်သော အပြစ် ခုနစ်ခုအနက်မှတစ်ခုမှာ ဇာတိဆန္ဒဖြစ်သည်။ (ကောလောသဲ ၃ ၊ ၅-၆) ။ ဤသည် **sensuous**,
မကျေနပ်တဲ့အစားချင်စိတ်ဖြစ်၏ မထိန်းချုပ်နိုင်သောတပ်မက်မှု၊ တစ်ခု ဆိုးယုတ်သော စိတ်အားထက်သန်မှု။ အဆိုပါ လူ့ခန္ဓာကိုယ်ရှိပြီး မည်သည့်အတွက်ဆေးရွက်ကြီးဘို့မလိုအပ် ပုံစံ။ ဆေးရွက်ကြီးဖြစ်ပါတယ် တဲ့အစားအစာကိုမပေး ရဲ့ပေမယ့် သက်သက်တစ်ခုဖန်တီးမယ့်အဆိပ်အပြင်းမူးယစ်ဆေးဖြစ်ပါသည် အစဉ်အဆက်ကိုတိုးမြှင့်, ချည်းအစာ

စားချင်စိတ်, သော ဇာတိပကတိလူကိုခေါ်လိုဆန္ဒ။ (ကောလောသဲ ၃
၅-၆)

။ ဇာတိပကတိအလိုဆန္ဒဖြစ်ပါတယ် ရေတွက် သည့်ကြားတွင် ခုနစ်ခု ဖြစ်သောသေစေနိုင်သောအပြစ်များကို ဟုခေါ်ကြသည်: **မာနထောင်လွှား, လောဘကြီးခြင်း၊ ဇာတိလိုအင်ဆန္ဒ၊ အမျက်ဒေါသစားခြင်း၊ မနာလိုခြင်း၊ ပျင်းရိခြင်း။**

လူတိုင်းနီးပါးသည်ဆေးလိပ်သောက်ခြင်း၊ ဖယ်ရှားခြင်း သို့မဟုတ် ဤအလေ့အထ ဧါမကောင်းမှုကိုခွင့် မပြုခြင်း တို့ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင် ဧါနုတ်ကပတ်တော်က " ဖြောင့်မတ်သောသူမရှိ" ဟုဆိုသည်။ "လူတိုင်း အပြစ်ပြုမိခြင်း၊ ဘုရားသခင်၏ကယ်တင်ခြင်းမျက်မှောက်တော် မှ ဝေးကွာ ကြသည်။ " (ရောမ 3: 10,23)

။ " အားလုံး ကိုဆုံးရှုံးခဲ့ကြသောသိုးကဲ့သို့ဖြစ်ကြ၏ ဧါတစ်ဦးချင်းစီ ကိုအသည်မိမိသွားရာလမ်းတို့ကိုမယ့်။ " (ဟေရှာယ ၅၃

၆) တစ်ဦးသောကောဌ၊ အခြံ့သော ဘေးဥပဒ်ကိုတစ်လောကလုံးဖြစ်လာခဲ့ပြီးအဲဒီမှာ ဖြစ်ပါတယ် မျှမ ကျူးလွန်ဘို့ဆင်ခြေ အတွက် ကြောင့်။

ဘုရားသခင်သည်မလိုအပ်သောသို့မဟုတ်အပြစ်ရှိသော အမှုက်များကို ရှုတ်ချသည် ။ အဘယ်ကြောင့် ကျေနပ်မှု မရှိသောအရာပေါ် ပိုက်ဆံဖြုန်း ? အဘယ်ကြောင့်သင့်ရဲ့လုပ်ငန်းဖြုန်း နှင့် နေဆဲ ဆာလောင်မွတ်သိပ်ဖြစ် ? "သူတို့ကအတွင်းသူတို့ကိုယ်သူတို့ဟောင်းနွမ်း အသုံး အလုပ်သမား, လူအပေါင်းတို့ ကိုသူတို့တည်ကြပြီတက်သွားသည် မီးတောက်များ။

" (ဟေရှာယ ၅၅ ။ ၂၊ ဟဗက္ကုတ် ၂ ။ ၁၃) ပိုက်ဆံ, ဖြုန်းဖို့ အချိန် နှင့်ကျန်းမာရေးကြောင့်ရှိမရှိ ပင်ဖြစ်သည် အရက်အပေါ်, ဆေးရွက်ကြီးသို့မဟုတ်အခြားအန္တရာယ်ရှိသော ကို

item ဖြစ်ပါတယ် ဆက်ဆက်ဘုရားသခင်၏အလိုတော်မဟုတ်ပါ။ ပေါင်သန်းပေါင်းများစွာကြွယ်ဝစေဆေးရွက်ကြီးကုမ္ပဏီများဖြစ်ကြောင်း ရ

န်ခိုင်မာသောဈေးနှုန်း မီးခိုးနှင့်ပြာကိုများအတွက်လစာ, **jangled** အာရုံ
ကြောကျိုးပဲ့နှလုံးသားများ,

လည်ချောင်းနာ, **bronchial** ရောင်ရမ်းခြင်း, အဆုတ်ကင်ဆာကနေနှင့်
သေခြင်း။ တစ်ဦးကိုလန်ဒန်ဆေးရုံကြီးများ၏အုပ်ကြီးဆိုတဲ့အချက်ကို မိ
န့်တော်မူ၏ **100,000**

ကျော်လူ အတွက် အင်္ဂလန်ရှိသည်ဟု ကွယ်လွန်သွား အတွက် အဝိဇ္ဇာ
အဆုတ်ထဲကနေ မရှိစေရန်ကင်ဆာ စီးကရက်မှ ဆေးလိပ်သောက် အ
တွက် အတိတ်ကာလအနှစ်နှစ်ဆယ်, မှာကြောင့် အနည်းဆုံး အခြား **25**
0,000 ဖြည်းဖြည်းလိမ့်မယ် သေဆုံး ,

လာမယ့်ဆယ်စုနှစ်အတွင်း ဤမရှိစေရန်
အပွစုရှိ အလေ့အကျင့်, ကသက်သေထူ ဖြစ်တယ် မကောင်းသောအ။
အခြားအပင်ကိုပိုပြီးတုန်လှုပ်ဖွယ်ကိန်းဂဏန်းများ ပေးထားနိုင် ,
f လောကီနိုင်ငံအရပ်ရပ်ရှိသမျှကျော်

rom, ပင်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာသိပ္ပံဖြစ်ပါတယ် ဆေးရွက်ကြီးသားကောင်
များကိုပေးဆောင်နေကြသောရွားလှဈေးနှုန်းနားလည်သဘောပေါက်ရန်
စတင်။ အဆိုပါဆေးရွက်ကြီးဆေးလိပ်, အထူးသဖြင့် ကတော့ တဦးတ
ည်း သူကို **inhales** ဟာ အခိုးအငွေ့သည် ဖြစ်ပါတယ် ,

ဖြည်းဖြည်း သေး အမှန် ကျူးလွန် သည့်အပေါ်သတ်သေ အရစ်ကျ အစီ
အစဉ်။ "40 သို့မဟုတ်၏အသက်အရွယ်မှာကွယ်လွန်သောသူ ,
degeneracy ၏ရောဂါကနေ

50 သူ၏အသက်အရွယ်မှနထေ့ငျနိငျခဲသညျအခါ **70, 80** သို့မဟုတ် **1**
00

အ နှစ် အဖြစ်ဧကန်သတ်သေရှိပါတယ် အဖြစ် ၎င်း တဦးတည်း သူကို
ယင်းအပေါ်လှည့် ,

သဘာဝဓာတ်ငွေ့ဂျက်" ရေးသားမှု ဒေါက်တာ အိပ် ချ်။

ဆေးရွက်ကြီးဘယ်လိုဖျက်ဆီးသလဲ။

အတော်များများက လူများ, သူ့ကို ရှိသည်ဟု ခံစားခဲ့ရ နှုနာ အဘို့ များစွာသော နှစ် သေဆုံး ကင်ဆာ၏ အဆုတ်ရောင်, နှလုံးရောဂါသို့မဟုတ် အခြားရောဂါများ။ ဆေးရွက်ကြီးသည်အတူတူပင်ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် သွယ်ဝိုက် ။ သတ်ဖြတ် ပြီး အပြစ်မှ လွတ်မြောက် စေသည်။

"ဆေးလိပ်မီးခိုး တစ်ဦးရှိပါတယ် အကြမ်းဖက်အရေးယူမှု အတွက် အဆိုပါ , အာရုံကြောစင်တာ , ဦးနှောက်ဆဲလ်တစ်ယိုယွင်းထုတ်လုပ် ဖြစ်သော ယောက်ျားလေးများအကြားအတော်လေးအလျင်အမြန်။

မီးခိုးထဲမှာအလုပ်လုပ်နိုင်သောကောင်လေးတစ်ယောက်သို့မဟုတ်လူကို အဘယ်သူမျှမ သည်ငါ့ဓာတ်ခွဲခန်း။ " Th A.

အက်ဒီဆင်။ " ဘုရားကျောင်းမှာဆေးရွက်ကြီးမစွန့်ဘူးဆိုရင် ပြောင်းပြန် ပြောင်းသွားတယ်။ "

- ဂျေ McAuley ။

"တစ်ဦးက မိခင်ဆေးလိပ်စီးကရက်၏မွေးဖွားသောကလေးဖြစ်ပြီး နေမကောင်း။ ဒါဟာ ဖြစ်ပါတယ် အဆိပ်သင့်ခြင်းနှင့်အတွင်းသေစေခြင်းငှါ မွေးနှစ်ပတ်အတွင်း။ အဆိုပါ၏ postmortem ရှိုးယိုယွင်း အသည်း, နှလုံး, နှင့် အခြားအကိုယ်တွင်းအင်္ဂါ။ ကလေးအား လုံးရာခိုင်နှုန်းနှစ်ခြောက်ဆယ် ဘွား မိခင် သောသူ များမှာ လေ့ စီးကရက် ဆေးလိပ်သောက်, သေဆုံး မှာ တစ်ဦး အစောပိုင်း သူတို့အများစုမှီ, အသက်အရွယ် နှစ်နှစ်အဟောင်းပါ။ " - Dr. Ch ။ အယ်လ် ဘာဘာ။

ဖခင်များနှင့် မိခင်များသည် သူတို့၏ သားစဉ်မြေးဆက်များ ကို သတ်ဖြတ်သူ များအဖြစ် တရားစီရင်ရာနေ့တွင် ဘုရားသခင်ရှေ့မှောက်တွင်ဖြေကြား ရပါလိမ့်မည် ။

ငါ လျှင်အံ့အားသင့်လိမ့်မည်မဟုတ် ကျွန်တော်ဖတ်သောအရာကို ယေဇ
ကျေလ 8: 17,18 ဆေးရွက်ကြီးဆေးလိပ်နှင့် snuffing

များ၏ဘေးဥပဒ်ကိုရည်ညွှန်း; "သူတို့ကဝစ္စစားကြသည်မဟုတ် မျှသာ
အပေါ်ဌေးတို့သလုပ်နေ သဌသဌစက်ဆုပ်ရွံ့ရှာဘွယ်သောအမှုအရာ မြ
င်ကြပြီ ဤနေရာတွင်နှင့်အတူ တိုင်းပြည်တစ်လျှောက်လုံးအကြမ်းဖက်
မှုများပျံ့နှံ့။ မဟုတ်ပါ၊ သူတို့လာနှင့်ဗိမာန်တော်သူ့ဟာသူအတွက်ကဒီမှာ
တို့ကိုကျင့်ရမယ် ငါ့ကို ဝို.

ပင်အမျက်ထွက်စေ။ သူတို့သဌငါ့ကိုကဲ့ရဲ့ဘယ်လိုမျှ
အတွက် အဆိုပါ အများဆုံးထိုးစစ်လမ်းဖြစ်နိုင်သော! (က ရည်ညွှန်း နေ
တဲ့ တစ်ဦးချပြီး၏အယူမှားရိုးထုံးတမ်းစဉ် အတွက်မှနာနာနဲ့ ။
နှာခေါင်း) သူတို့ကခံစားမိပါလိမ့်မယ် အပေါ်ဌေးတို့သ အင်အားစု ၏ ။
ငါ၏အမျက်ကို ငါ အားလပ်ချိန်မှာသူတို့ကိုမလိမ့်မည် သို့မဟုတ်သူတို့
ကိုမဆိုကရုဏာကိုမပြ။ သူတို့ကပါလိမ့်မယ် ပဌနာကြွေးကြော် ရန် သ
ကဲ့သို့ငါ့ကို အသံကျယ် သူတို့အဖြစ် နိုင်, ဒါပေမယ့်ငါ ပါလိမ့်မယ် စကား
ကိုနားမထောင် သူတို့ကို။

" တစ်ဦးက သန့်ရှင်းသောဘုရားသဌဘုရားသဌဒီကိုမုန်း သည်မ
ကောင်းသော ဖက်ရှင်များ၏အလေ့အကျင့်, ဆေးရွက်ကြီးမကောင်း
သောအ ။

ဘုရားကျောင်း-သွားလူတွေကိုမယ်လို့ သူ့ကိုဘယ်သူ့ကိုမှအပြစ်
တင်. မလျှောက်ဝံ့ကြ မှ ဆေးလိပ်သောက် ခြင်း,
ဘုရားကျောင်းအဆောက်အဦးထဲမှာ အထူးသဖြင့်ခရစ်ယာန်ဘုရား
ကျောင်းဝန်ဆောင်မှုကာလအတွင်း။ ဒီတစ်ခါလည်းသင်သည်ခရစ်တော်
ထံသို့သူ၏ခန္ဓာကိုယ်အားပေးသောကော့ငှာသွန်သင်ရကြပြီမဟုတ် လက်
ဝါးကပ်တိုင်မှာအသေခံရ လျက်သေခြင်းမှထမြောက်စေခဲ့ပါတယ်, သူ,
ငါတို့အလောင်းနှင့်နှလုံးသားများရွေးချယ်တော်မူပြီ စင်ကြယ်စေရသော

လူအပေါင်းတို့ကနေ ယရှေ့အားဖွင့်အပွေ့နှုတ်နှုတ်ပွင့်ပွင့်စုံ သောသန့်ရှင်း
သော ရန်, ဝိညာဉ်တော်သည် သူ့ဗိမာန်ကျတော်ဖြစ် ။ "Do

သင်သည်သင်၏ခန္ဓာကိုယ်သည်ကိုသိမှတ်မပြု ဗိမာန်ကျတော် သန့်ရှင်း
သောဝိညာဉ်၏ တည်နေသောသူ သည်သင်တို့အထဲ၌ မလားမနှုတ်ဘုရား
သခင်အားဖြင့်သင်တို့ကိုအားပေးပြီးမှသူ ပို၍ ကိုယ်ကိုကိုယ် သျှောလ
ညားဘုရားသခင်ရန်, သူကဈေးနှုန်းအဘို့အသင့်သည့်ဝယ်ယူခဲ့သည်။

ထို့ကြောင့် အသုံးပြုမှု

သင်၏ခန္ဓာကိုယ်သည် ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်ကိုထင်ရှားစေ၏။ (၁

ကော ၆

း

၁၉-

၂၀) "သိန်မရှိတော့ရပါမည် ၌အုပ်စိုး သင့်ရဲ့သေတတ်သော ,

အလောင်းတွေ ကိုသင်

ဝင်.

အစေခံသင့်ရဲ့သဘာဝအများ၏အလိုဆန္ဒများဒါကြောင့် ကိုယ့်ကိုယ်ကို။

မသင်ရမယ် ဆိုလက်နက်ချ ၏အစိတ်အပိုင်းတစ်ခု ကိုယ်ကိုကိုယ် မှ အ

ပြစ်တရား မှ ခြင်းကို မတရားသောသူတို့အတွက်အသုံးပြု ရည်ရွယ်ချ

က်။ အဲဒီအစား ကိုယ့်ကိုကိုယ်ပေး ဖို့ ဘုရားသခင်, သောသူကဲ့သို့ ရှိ

ယူဆောင်ပြီ သေခြင်းမှအသက်ရှင်ခြင်း, နှင့်သင့်တပြင်လုံးကိုလက်နက်

ချ ဖို့ဖြစ်လျက်ရှိ မှကိုယ်တော်ကို ခံရ အသုံးပြုသော အဘို့ ဖြောင့်မတ်

ရည်ရွယ်ချက်။

" ရောမ

၆

း

၁၂၊၁၃

။ " ဒါကြောင့် ပါလျှင် မည်သူမဆိုဘုရားသခင်၏ဗိမာန်တော်ကိုဖျက်ဆီး,

ဘုရားသခင်သည့်။

သူ့ကိုငါဖျက်ဆီးမည် ဘုရားသခင်၏ဗိမာန်တော်သည် တစ်ခုဖြစ်သည်

သည်သန့်ရှင်းသော, သင်ကိုယ်ကိုကိုယ် များမှာ သူ့ဗိမာန်။ " (၁ ကော ၃

း ၁၆၊၁၇) ။

ငါတို့သည်အဘယ်ကြောင့်မစောင့်၊

ပြု ပြီးတော့နှင့် ဘုရားသခင်ထားပါတယ်သောအရာမညစ်ညူးစေ ဆိုလိုသည်မှာသို့မိမိမာနကျော့ဖွဖွဖို့ရှေးခဏျ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အလောင်းတွေ?

ဆေးရွက်ကြီးနှင့်စာတန်

ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေတစ် ဦး ဖြစ်သော မြို့ကောင်စီဝင် တစ် ဦးသည် ခရစ်တော်ထံ ပြောင်းလဲ၍

သူ၏ အသက်တာ ကို ဘုရားသခင်ထံ အပ်နှံခဲ့သည် ။ သူက အထဲကနှုတ်ယူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည် ရက် ပေမယ့်ကျွန်ကျန်ရစ် ဆေးရွက်ကြီးရန်။ သူက ဆေးလိပ်ဖြတ် ဖို့အစွမ်းကုန်ကြိုးစားခဲ့ပေမယ့် ဒီ မကောင်းတဲ့ ဆန္ဒကို ကျော်လွှား နိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ပါဘူး ။ အခုတော့နောက်တဖန် သူသည် ယင်းစီးကရက်၊

ပစ်မယ်လို့ ပိုက်၊ ကွယ်ပျောက်ခြင်းနှင့်ဆေးရွက်ကြီး၊ ဒါပေမယ့်ရုံးကသူ့လမ်းအပေါ် အောက်ပါ နေ့ရက်ကိုသူနိုင် မရ သည့်

pass ပထမဦးဆုံး မပါဘဲဆိုင် တစ်ဝယ်ယူ ကောင်းသော ထောက်ပံ့ရေး နောက်တဖန်။ သူသည် ဤတောပင်၌ ကျွန်တစ် ဦးဖြစ်နေဆဲဖြစ်ကြောင်း ပို၍

သဘောပေါက်လာ သောအခါ သူသည်စိတ်ဓာတ်ကျ ကာစိတ်ပျက် လာသည် ။

တစ်ခုမှာအအေးရသောအချိန်သည်ဆောင်းကာလ ညနပေိုဗူးသူတစ်ဦး တည်းထိုင်လျက် အတွက် မိမိအ ထိုင်လျက် , အခန်း ဟာ fireside မှာမီးလို့ သည်သူ၏ဆေးလိပ် ပိုက်။ သူကထိုကဲ့သို့သောဖြစ်ခြင်း၏အလွန်ရှက်ကြောက်ခြင်းမရှိခံစားခဲ့ပါတယ် ကျွန် ဖို့ ကသူ ပိုက်ဒါ စဉ်းစားပစ် ပါက သို့ ယင်း နောက်တဖန်မီး။ သူရှိလျှင်ကြောင်းကိုသိ သူလုပ်ခဲ့တယ် ဒါကြောင့် ပဲသူဆိုလိုပေသည် ရန်ရှိသည်မယ်လို့ တစ်ဦးကိုဝယ်ယူရန် အောက်ပါသစ်ကိုပိုက် နေ့ဖြစ်၏။ သူစဉ်းစားတွေးခေါ်ထိုင်လျက် ထို

အကြောင်းကို သူကရုတ်တရက်မာရ်နတ်ကိုမြင်သောအခါအလွန်စိတ်
အားထက်သန်စွာကိစ္စ ရပ် ,
ထိုအခန်း၏နေရဆဲ **sneering** နှင့်သူ့ကိုရယ်မော, ပြောသလောက်: "ငါ
သည် , သဌသဌညှော်နှောငှာတို့ ငှာသဌညှော် !
ငါ့ကိုမလွတ်မြောက်နိုင်ပါဘူး" ဒီအ ကြီး ဒါကြောင့် အစစ်အမှန် ကြောင်း
သူက ပြုတ်ကျ အပေါ်, သူ့ဒူးတို့ကို သဘောပေါက် အားလုံးအပြီး,
ထို ဆေးလိပ်သောက်ဘို့ဤတဏှာဟာထက်အခြားဘာမျှမကြီး မာရ်နတ်
၏တချိုးခိုး။ သူ အော်ဟစ် ဖို့ လုံးဝအလိုငှါဘုရားသခင်၏ ကယ်နှုတ်
တော်မူ စာတန်၏ကျွန်ခံရာမှသူ့ကို။ ဘုရားသခင်သဌညှော်အပျော့မူခဲ့တဲ့
ယု သူ့ကို, သူ ဘယ်တော့မှ ,

နှစ်ကြာနောက်တဖန်သောက်သည် ထားတဲ့ပြီးနောက် သူ့အပေါ်လွန်
ကောဌေးကဌာဘုံ။
တစ်စုံတစ်ယောက်က “
ခရစ်ယာန်တစ်ယောက်ဆေးလိပ်သောက်လို့ရမလား”
ဟုမေးခဲ့သည်။ "မဟုတ်ဘူး, ခရစ်ယာန်တစ်ဦးရမယ် ရှိ နှင့် မရဆေးလိပ်
သောက်," ပုခဲ ပြန်ကြားချက်။ တစ်ဦးက ဆေးလိပ်သောက် ဆီမီးခွက်
ဖြစ်ပါတယ် တဲ့ ဆင်းရဲသားထိုးစစ်အလင်း။ ကမ္ဘာကြီး တစ်ခုလုံး မြင်နိုင်
ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏အလင်း များသည် လောင် ရမည် ။ (မ **Matthew** ၅:၁၄ - ၁၆)

တစ်ဦးက ကြီးမားသော စာအုပ်နိုင် လိမ့် တိကျမ်းစာ၌လာသည် မှ အဆို
ပါသက်သေပြ မကောင်းသောအ များ၏ ဆေးလိပ် ထံမှ ထိုဝိညာဉ်ကို
ယ်ကျင့်တရား, ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ, အမြင်နှင့်စီးပွားရေးအချက်။ **Smoking**,
မူးနှင့်ဆိုတူသော အခြားအပူဈာန် အလေ့အထ, တစ်ခုဖြစ်သည် တစ်ဦး
တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန် အလိုဆန္ဒ။ ဒါဟာ အခြားသူများနိုးဆော်ခြင်း က
လေးများ ပါဝင်ပြီး, အဘယ်သူသည် တန်ဖိုးထား လတ်ဆတ်တဲ့ လေထု

ဖို့ အတွက်အသက်ရှူ နံ့, smoky လေ, မ ယင်းအငွေ့တစ်ဦး၏စကား
ကို သူတွေအကြောင်းလို့ဆျော့နေရာတိုင်းမှာဆေးလိပ်သောက်ပျံ့နှံ့သွား
ခဲ့သည်။

ကယ်နုတ်ခြင်း

ရောမ 7 ၏အမှန်တရား: 15-25

သက်ဆိုင် မည်သည့်ပုံစံ၏ဆေးရွက်ကြီးကျေးကျွန်ဖို့လည်း:

"အဘယ်အရာကိုငါကတည်းက ပြုပါငါကားအဘယ်သို့ ကျင့်ချင်ကြဘူး
။ ငါသည်အဘယ်သို့တစ်ခုမပျော်လူကို ကယ်နှုတ်ကြလိမ့်မည်ကိုအဘ
ယ်သူဖွဲ့ပါ၏! ဒီကနေ့ကို ယူကြောင်းခန္ဓာကိုယ် ငါ့ကိုအသေခံရန်။" ?

ယရှေ့,

သည်ကျွန်ခံရာမှတိုင်းမကောင်းသောအလိုဆန္ဒငါတို့ကိုကယ်ယူသို့ရော
က် လာ.

ကျွန်အဖြစ်အမှုအမျိုးမျိုးရှိသမျှပုံစံ နှင့်ငါတို့ကိုရှင်ဘုရင်ဖန်ဆင်းတော်မူ
ပြီ နှင့်ယဇ်ပုရောဟိတ် သူ့နှိုင်းငြိမ်းကျသည့်။ ခရစ်တော်ထံသို့ရောက်ပါ
ပွဲ အောင် ကျွန်တော်တို့ကို အသစ်သတ္တဝါများ နှင့်အတူ စင်ကြယ်သော
နှုတ်ခမ်း များနှင့် စင်ကြယ်သော နှလုံးသားများ။ ။ လေထုညစ်ညမ်းမှု၊
ကောင်းကင်ဘုံဝင်ရကြလိမ့်မည်အဘယ်အရာကိုမျှ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ သေ
ခြင်းတရားငါတို့ကိုကယ်ယူမထားဘူး ညစ်ပတ်ထံမှ အလေ့အထများ၊
အဘို့ အတွက် နောက်ဆုံး အခန်း ကတော့ သမ်မာကမြူးမိန့်တော်မူ၏ "

အကြင်သူသည်:
သည်ဟု ဖြစ်ပါတယ် ညစ်ညစ်ဖြစ်ခြင်းအပေါ်ကိုသွားရမယ်။
" (ဗြာဒိကျ 22:11) ။

သင်၏အသက်တာ ကိုယေရှုထံအပ်နှံပြီးသူသည်သင့်ကိုလွတ်မြောက်လိ
မ့်မည်။ "

အကယ်. သားတော်အခမဲ့သင်သတ်မှတ်, ထို့နောက်သင်အမှန်တကယ်

အခမဲ့ဖြစ်လိမ့်မည်။

" (ယော

၈

၀

၃၆) သဌသဌအကြိုးစီးပွားကိုအောင်ပွဲမနိုင်လျှင် ခရစ်တော်အားဖြင့် ကိုယ့်ကိုယ်ကိုအသုံးပြုပုံ ကြိုးစားရ နှင့်အတူထိတွေ့ နေတဲ့ ဘုရားရေး ရာဝန်ကြီး သို့မဟုတ်မည်သည့်ကိုမှန်ကန် ဝိညာဉ်ရေးရာ နှင့်အတူယုံကြည်ခြင်းနှင့်ဆုတောင်းနိုင်ပါတယ်သောဘုရားသခဌ၏ကလေးအ သဌသဌ အတိုငျးအ မာကု 16: 17,18 နဲ့ James 5: 14- 20 ; ရော ၆ ၀း ၁၁-၁၄; ၈: ၁-၂ ။

"မာရ်နတ်ကိုဆီးတား, သူသည်သင်တို့ထံကပြေးပါလိမ့်မယ်။

" (ယာကုပ် ၄ ၀း ၇) သန့်ရှင်းသော ၀ ဝိညာဉ်တော်၏ စစ်မှန်သော မီး နှင့်ပြည့်စုံပါစေ ။ သို့မှသာသင်သည်ဘဝကိုအပြည့်အ ၀ ပျော်မွေ့နိုင်လိမ့်မည် (ယော ၁၀ ၀း ၁၀)။

ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍ သင်သည်ဘာသာစကားကို ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်လျှင် info@angp.co.za သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ

သင်သည်ခရစ်တော်၌ကယ်တင်ခြင်းကိုရရှိပြီးသို့မဟုတ်ကျွန်ုပ်တို့၏ခရစ်ဝင်ကျမ်းစာစောင်များမှတစ်ဆင့်ကောင်းချီးခံစားခဲ့ရပါက ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့အားအသိပေးပါ။ ငါတို့သည် သင်တို့နှင့် အတူ ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကိုချီးမွမ်း ပြီးငါတို့ဆုတောင်းပဌနာအတွက်ထပ်မံသင့်ကို သတိရ ချင်ပါတယ် ။ ဘာသာစကားပေါင်း ၅၄၀ ကျော်ဖြင့် အခမဲ့ခရစ်ဝင်ကျမ်းစာစောင်များ၊ စာအုပ်များ နှင့်ဝေစာများ အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်သွယ်ပါ ။

လူသားတို့၏နှလုံးသား



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)